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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 16.09.2010 stillet 
følgende spørgsmål nr. 537 (Alm. del), som hermed besvares. 

Spørgsmål 537:

”Ministeren bedes redegøre for, hvordan der med grænseværdier for GLP, som ligger 
langt over landsgennemsnittet for antibiotikaforbrug og dødelighed hos søer, er skabt 
”en incitamentsstruktur, der belønner landmænd, der arbejder for at sikre en høj 
dyrevelfærd, optimal lægemiddelanvendelse og høj dyresundhed”, som anført i 
Fødevarestyrelsens rapport ”Obligatorisk Sundhedsrådgivning i kvæg og 
svinebesætninger”.”

Svar:

Jeg henviser til min besvarelse af FLF spørgsmål nr. 531 (Alm. del).

Henrik Høegh

/Heidi Søltoft
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